

# **The Fireworks Stampede - La Ruée vers les feux**

## **CFA/ACP Convention 2007**

**April 19 - 21st 2007 / 19 au 21 avril 2007**

**Strathmore Travelodge Hotel and Conference Center**  
**Hôtel et centre de conférence Travelodge Strathmore**  
350 Ridge Road, Strathmore, AB T1P 1B5

Get ready to be "wowed" with this years CFA/ACP "Fireworks Stampede" Convention. The town of Strathmore, Alberta is welcoming us with open arms and Jim Cammaert, owner of Fireworks Factory, is our Convention Chairman.

What do we have planned for you? How about better insurance premiums? Eric Treend from Britton-Gallagher & Associates has been working hard in the last 2 years to give Canada better insurance options. (Flip this page over and read his email.) The meeting is worth it just for this!

On Thursday April 19th we've arranged a traditional Rodeo experience in Calgary for CFA "Members only". Bulls, broncos and Bares with a little dogging, roping and beer drinking! Just fun western style! This event would have cost you \$30 but you're going to get in for FREE! (Jim Cammaert has graciously sponsored this event to the first 100 members.)

The Canadian Explosives Research Lab is going to conduct a special LIVE presentation event for "Members only". You're going to witness rack testing on the worlds first Fibreglass Rack! Do you like to watch things being blown up? How about a whole case of 1.1G Salutes? Or how about a case of 6" shells! No that's not big enough... how about a School Bus! You'll see it all at this special "Members only" event!

What about Fireworks? We'll have lots of them. In fact 2 nights full of Fireworks! The first Firework evening is all about Family Fireworks. You can buy Family Fireworks from various vendors here and ignite them in a special shoot site. The CFA is going to teach the public how to properly shoot Family Fireworks and give them the opportunity to do it under close supervision. We're educating the public and being pro-active towards Fireworks safety!

Tenez-vous prêts à être emportés par "La Ruée vers les feux", le congrès annuel de l'ACP/CFA. La municipalité de Strathmore, en Alberta, nous accueillera à bras ouverts et Jim Cammaert, propriétaire de Fireworks Factory, agira à titre de président du congrès.

Qu'avons-nous planifié pour vous? Commençons par de meilleures primes d'assurances! Eric Treend de Britton-Gallagher & Associâtes a travaillé d'arrache-pied au cours des deux dernières années pour offrir les meilleures options en matière d'assurances au Canada. (Tournez cette page et lisez son courriel.) Pour ce point seulement, le congrès vaut le détour!

Le jeudi 19 avril, nous avons prévu une expérience traditionnelle de rodéo à Calgary réservée aux membres de l'ACP. Taureaux, chevaux et cavaliers avec un peu de combat, du lasso et de la bière! Du plaisir dans le pur style western! Cet événement vous aurait coûté 30\$ mais les 100 premiers membres y auront droit GRATUITEMENT, gracieuseté de Jim Cammaert!

Le Laboratoire canadien de recherche sur les explosifs produira une performance spéciale pour les membres. Vous serez témoins d'un test mettant à l'épreuve les premiers supports en fibre de verre au monde! Vous aimez regarder ce qui éclate? Que diriez-vous d'une caisse entière de saluts 1.1G classifiés comme des explosifs de haut niveau? Ou d'une cargaison de bombes mesurant six pouces de diamètre? Vous en désirez encore plus? Alors, imaginez un autobus scolaire! Vous verrez tout cela lors d'un événement réservé aux membres de l'ACP!

Et les feux d'artifice? Nous en aurons plusieurs! Deux soirées remplies de feux! La première soirée est entièrement faites de feux familiaux. Vous pourrez acheter ces produits de différents vendeurs et les allumer sur un site de tir. L'ACP enseignera au public comme utiliser ces produits et offrira une occasion de les tirer sous supervision. N'oubliez pas notre mission éducative. La meilleure façon de la concrétiser est d'être proactifs en matière de sécurité!

Canadian Fireworks Association  
L'Association Canadienne de Pyrotechnie

[www.canadianfireworks.org](http://www.canadianfireworks.org)  
519-942-9339 519-942-8572 fax  
9 Flaherty Lane, Caledon, Ontario L7K 2P2

# The Fireworks Stampede - La Ruée vers les feux

## CFA/ACP Convention 2007

You'll see lots of new and exciting products for our industry because there is a trade show in the same room as our meetings. If you want to sell to the public at night (no fireworks please) we have a special deal to do so at the Shoot Site. We'll have our business meeting, updates of CFA committees and a presentation by the Explosives Regulatory Division.

Enclosed is the Preliminary Schedule, Hotel information, Map, Registration form and a Waiver of Liability which every attendee must sign before coming to the firework launch site.

Mark April 19 -21st on your calendar and enjoy "The Fireworks Stampede"!

PS: Send in your registration before March 23rd and you'll get discounts and a FREE event shirt!

Vous verrez des produits nouveaux et excitants pour notre industrie puisqu'il y aura une foire commerciale sur le site même de notre congrès. Si vous désirez vendre au public en soirée (sans faire de feux, SVP) nous aurons une offre spéciale au site de tir. Nous tiendrons notre assemblée générale, nous recevrons une mise à jour des comités de l'ACP et nous aurons une présentation de la Division réglementaire des explosifs.

Vous trouverez ci-joint un horaire préliminaire, des renseignements sur l'hébergement, une carte, le formulaire d'inscription et une décharge de responsabilité que chaque participant devra signer avant de se présenter au site de tir des feux.

Encerclez les 19, 20 et 21 avril sur votre calendrier et profitez de "La Ruée vers les feux"!

P.S.: Envoyez votre inscription avant le 23 mars pour recevoir des rabais et un chandail gratuit!

**Paul Marriott** - [paul@canadianfireworks.org](mailto:paul@canadianfireworks.org)  
President  
Président

**Sean Morris** - [sean@canadianfireworks.org](mailto:sean@canadianfireworks.org)  
Secretary / Displays / Demos  
Secrétaire & responsable feux/démonstrations

**Jim Cammaert** - [jim@fireworksfactory.ca](mailto:jim@fireworksfactory.ca)  
Convention Chairman  
Président du congrès

**Bill Raynault** - [bill@canadianfireworks.org](mailto:bill@canadianfireworks.org)  
Vice President / Administration / Trade Show  
Vice-président, administrateur & responsable de la foire

**Rick Krecker** - [treasurer@canadianfireworks.org](mailto:treasurer@canadianfireworks.org)  
Treasurer  
Trésorier

# The Fireworks Stampede - La Ruée vers les feux

## CFA/ACP Convention 2007

### An email from Eric Treend of Britton-Gallagher

Bill,

As I discussed on the phone with you the other day, I am very interested in taking what I have done in the US with insuring the fireworks industry, and bring it to Canada on a national level. For the past 2 years I have been working quite hard at putting together the details to make this happen. At this point, we are attempting to use the same insurance company, policy terms and conditions and expertise. Everyone has agreed, both at my firm as well as the insurance company, that the decision to move forward is the right one. Our intention is to offer general liability up to \$5,000,000 in limits and property cover. We will target all aspects of the pyrotechnics industry, including, display, retail, wholesale, indoor special effects and manufacturing.

I believe that our firm would be exactly what your industry in Canada is looking for. I have been insuring the pyrotechnics industry for over 10 years now and currently control about 60% of the market. Today, insuring the pyrotechnics industry is what I do for a living, so you might say, I am quite specialized. I owe my success to a program partner in AIG Insurance Company (Lexington Insurance Company), a policy with the best terms and conditions in the industry, competitive pricing, but most of all, a stable program. I am very confident when I say that I know my insurance carrier will be there for me and my clients next year and I believe that is a big part of what you are missing in Canada.

In April I would like to discuss this along with, hopefully, rolling out our program, providing all of the details have been worked out. I believe I will be able to give great insight and direction for your insurance dilemma.

Please let me know if there is any more detail you will need from me or there is anything specifically you would like to be discussed at the meeting. In the interim, I will keep you posted on our development. Thank you for this opportunity.

Eric S. Treend  
Senior Vice President  
Britton - Gallagher & Associates, Inc.

eric\_treend@britton-gallagher.com  
440-264-2743 (Direct Dial)  
800--607-4711 ext. 2743  
440-248-5757 (fax)

### Un message d'Eric Treend de Britton-Gallagher

Bill,

Comme nous en avons discuté récemment par téléphone, je suis très intéressé à exporter au Canada ce que j'ai fait aux États-Unis dans le domaine des assurances pour l'industrie de la pyrotechnie. Au cours des deux dernières années, j'ai oeuvré d'arrache-pied pour réunir les conditions nécessaires à cette réalisation. En ce moment, nous tentons de recourir à la même compagnie d'assurance, avec les mêmes conditions de contrat et d'expertise. Tous sont d'accord, tant dans mon entreprise que chez l'assureur, que la décision d'aller de l'avant est la bonne. Notre but est d'offrir une couverture en responsabilité générale pouvant atteindre 5 000 000\$. Nous visons tous les aspects de l'industrie pyrotechnique, incluant les spectacles, la vente, la vente en gros, les effets spéciaux intérieurs et la production.

Je crois que notre entreprise offrira exactement ce que l'industrie canadienne recherche. J'ai assuré l'industrie de la pyrotechnie depuis plus de 10 ans maintenant et nous contrôlons environ 60% du marché. Les assurances destinées au milieu de la pyrotechnie sont ma spécialité. Mon succès est attribuable à un programme en partenariat avec AIG Insurance Company (Lexington Insurance Company), une politique avec les meilleures conditions de contrat de l'industrie, des prix compétitifs et, par-dessus tout, un programme stable. Je suis très confiant que mon entreprise est là pour rester au cours des prochaines années et je crois que c'est en grande partie ce qui vous manque au Canada.

En avril, j'aimerais discuter de notre programme et fournir tous les détails sur ce à quoi nous travaillons. Je crois que je serai en mesure d'apporter une grande contribution et de nouvelles perspectives à l'égard de cet enjeu que constituent les primes d'assurances.

Prière de me contacter pour toute information supplémentaire ou pour tout sujet additionnel dont vous aimeriez discuter lors de votre congrès. D'ici là, je vous tiendrai au courant des développements. Merci pour cette occasion.

# The Fireworks Stampede - La Ruée vers les feux

## CFA/ACP Convention 2007

### Registration Form

Payment must be made by cheque (do not send cash through the mail) Registration forms must be post marked no later than March 23<sup>rd</sup>. You may register on site but additional fees apply.

**Every attendee must sign Waiver of Liability**

### Formulaire d'inscription

Les paiements doivent être faits par chèque libellé à l'ordre de Canadian Fireworks Association. (N'envoyez pas d'argent par la poste.) Le formulaire d'inscription doit être posté au plus tard le 23 mars. Des frais additionnels seront ajoutés pour les inscriptions sur place.

**Tous les participants doivent signer la décharge de responsabilité.**

	Pre-register before March 23 <sup>rd</sup>	Pré-inscription avant le 23 mars	On-site registration after March 23 <sup>rd</sup>	Inscription sur place après le 23 mars	Quantity Nombre	Subtotal Sous-total
<b>Membership Registration Fee</b> <b>Frais pour les membres</b> (Full, Associate, Corporate) (Titulaire, associé, corporatif)	\$75		\$95			
<b>Non-Members Fee</b>	\$100		\$115			
April 19 <sup>th</sup> <b>Rodeo night in Calgary</b> Please indicate if you are attending.  <b>Rodéo à Calgary le 19 avril</b> Prière d'indiquer si vous participerez.	\$30 <b>FREE! GRATUIT!</b> (Members only / Membres seulement)		CALL US Available while quantities last.  APPELEZ-NOUS Disponible en nombre limité.			
<b>TRADE SHOW / FOIRE COMMERCIALE</b>	\$75		\$100			
<b>EVENING TABLE RENTAL</b> <b>LOCATION D'UNE TABLE (SOIRÉE)</b>	\$50		\$75			
<b>BECOME A MEMBER!</b> GET DISCOUNTS & ATTEND SPECIAL EVENTS!  <b>DEVENEZ MEMBRE!</b> BÉNÉFICIEZ DE RABAIS ET ASSISTEZ À DES ÉVÉNEMENTS SPÉCIAUX!	Full Member Membre titulaire  \$50		Corporate Membre corporatif  \$250			
<b>TOTAL</b>						

#### FREE SHIRT!

WHEN YOU REGISTER BEFORE MARCH 23<sup>RD</sup>

ONE PER PRE-REGISTERED ATTENDEE ONLY.

PLEASE CIRCLE SIZE.

S   M   L   XL   2X   3X

#### CHANDAIL GRATUIT!

EN VOUS INSCRIVANT AVANT LE 23 MARS!

UN CHANDAIL PAR PARTICIPANT INSCRIT SEULEMENT.

CHOISISSEZ LA TAILLE DÉSIRÉE.

Canadian Fireworks Association  
L'Association Canadienne de Pyrotechnie

www.canadianfireworks.org  
519-942-9339 519-942-8572 fax  
9 Flaherty Lane, Caledon, Ontario L7K 2P2

# The Fireworks Stampede - La Ruée vers les feux

## CFA/ACP Convention 2007

Please print neatly and mail back to:

THE CANADIAN FIREWORKS ASSOCIATION  
9 FLAHERTY LANE, CALEDON, ONTARIO L7K 2P2 CANADA

NAME: \_\_\_\_\_

NAME: Second Attendee \_\_\_\_\_

NAME: Third Attendee \_\_\_\_\_

COMPANY: \_\_\_\_\_

ADDRESS: \_\_\_\_\_

PHONE: \_\_\_\_\_ FAX: \_\_\_\_\_

EMAIL: \_\_\_\_\_

Current 2007 Membership: (circle) Full Corporate Associate NONE

### WAIVER OF LIABILITY AND ASSUMPTION OF RISK

The registrant, undersigned and individuals listed hereby agree to waive any and all liability resulting from any accidents, any negligence, any misuse, any type of participation either directly or indirectly with fireworks or fireworks related activities, with respect to the owner of the land in which the fireworks are to be used, demonstrated, manufactured, sold, bought, displayed or destroyed, the Canadian Fireworks Association, its members, officers, agents, employees, successors or licensees, any operator, any permit holder, any event vendor, or any instructor of or for fireworks use, public displays, demonstrations, competitions, sales or purchases of fireworks or fireworks related material or any other Pyrotechnic Event related activity. This waiver of liability goes to any intentional or negligent act that may be performed by the operator of a public display, owner of the land in which the fireworks are to be used, demonstrated, manufactured, sold, bought, displayed or destroyed, the Canadian Fireworks Association, its members, officers, agents employees, successors or licensees, permit holder or instructor.

The registrant, undersigned and individuals listed further agree to abide by all safety rules and conduct guidelines of the Canadian Fireworks Association, fireworks laws and regulations of the province in which the convention is held or regulations of any other authority with jurisdiction. It is expressly understood that any violation, deviation, failure to obey and follow said rules, guidelines, laws or regulations by the registrant or undersigned is cause for the immediate suspension of convention privileges, immediate revocation of membership in the Canadian Fireworks Association and immediate expulsion from the land, without any right to return, upon which said convention activities are being held.

The registrant, undersigned and individuals listed expressly state that they are the parent or guardian for any minor listed below and agrees that all terms of the foregoing Waiver of Liability applies to said minors.

The registrant, undersigned and individuals listed below understand that pyrotechnic material is and will be used at the convention. That a risk is associated with the use of pyrotechnic material, even if the pyrotechnic material is handled in an appropriate manner and all applicable safety rules and guidelines are followed. The Registrant or undersigned understand the risk associated with pyrotechnic material and voluntarily assume said risk associated with the use of pyrotechnic material at the convention.

I hereby state that I have read the foregoing Waiver of Liability and Assumption of Risk and will agree to abide by all its terms. Par la présente, je déclare que j'ai lu la décharge de responsabilité et la déclaration de risques ci-jointes et j'accepte de me conformer aux termes de ces textes.

Dated this \_\_\_\_ day of \_\_\_\_\_, 20\_\_.

1. Signed: \_\_\_\_\_ 2. Signed: \_\_\_\_\_

Printed: \_\_\_\_\_ Printed: \_\_\_\_\_

Canadian Fireworks Association  
L'Association Canadienne de Pyrotechnie

www.canadianfireworks.org  
519-942-9339 519-942-8572 fax  
9 Flaherty Lane, Caledon, Ontario, L7K 2P2

**This must be signed by all attendees!**  
**Ceci doit être signé par tous les participants!**

# The Fireworks Stampede - La Ruée vers les feux

## CFA/ACP Convention 2007

### Schedule of Events / Horaire des événements

Please note that the schedule is subject to change.  
Contact us for the latest schedule or visit the website:  
[www.canadianfireworks.org](http://www.canadianfireworks.org)

Prière de noter que cet horaire est sujet à changements sans  
préavis. Contactez-nous pour connaître les changements ou  
consultez le site web de l'ACP.

Veillez noter que toutes les présentations seront en anglais.

#### **Thursday April 19<sup>th</sup>**

8am – 4pm

##### **ERD Display Safety Course**

Subject to change

Consult the ERD website for location and information.

<http://www.nrcan.gc.ca/mms/explosif>

#### **Jeudi 19 avril**

8am – 4pm

##### **Cours de sécurité de la DRE**

Sujet à changement

Prière de consulter le site web de la Division pour plus  
d'information. <http://www.nrcan.gc.ca/mms/explosif>

7 pm

##### **Rodeo Royal**

##### **CFA MEMBERS ONLY!**

Kick off the Fireworks Stampede Convention with fun at a Calgary  
Rodeo. Bulls, broncos and Bares with a little dogging, roping and  
beer drinking... just fun western style!

(\$30) FREE! Sponsored by Fireworks Factory

7 pm

##### **Rodéo Royal**

##### **MEMBRES DE L'ACP SEULEMENT!**

Lancez le congrès "La Ruée vers les feux" avec un rodéo à Calgary.  
Taureaux, chevaux et cavaliers avec un peu de combat, du lasso et  
de la bière!

(\$30) FREE! Commandité près Fireworks Factory

#### **Friday April 20<sup>th</sup>**

9 am **Registration**

10 am – 12 pm **General Business Meeting**

The usual Non-Profit business stuff.  
In Trade Show & Meeting Room.

2 pm – 5 pm

##### **Live "Wow" Event! CFA MEMBERS ONLY!**

CERL (Canadian Explosives Research Lab) will be presenting a  
Live demonstration on Rack testing of the first fibreglass rack in  
the world! You'll see what happens when you ignite a case of  
Salutes, a case of 6" shells and then the big finale, the explosion of a  
School Bus! Don't miss this awesome event and yes it's for  
members only.

6 pm – 10 pm

##### **Family Fireworks Open Shooting**

(Closed during Fireworks Displays)

Enjoy the evening purchasing and using Family Fireworks from the  
different name brands available in Canada. We have setup a special  
shoot site where you'll shoot them all evening long!

#### **Vendredi 20 avril**

9 am **Inscription**

10 am – 12 pm **Assemblée générale**

Discussion sur les affaires courantes de l'Association.  
Dans la salle de réunion & de foire commerciale.

2 pm – 5 pm

##### **Performance "Wow"! MEMBRES SEULEMENT!**

Le Laboratoire canadien de recherche sur les explosifs présentera  
les premiers supports en fibre de verre au monde! Vous verrez ce  
qui arrive en allumant une caisse de salves, une cargaison de  
bombes mesurant six pouces de diamètre et, en grande finale, un  
autobus scolaire! À ne pas manquer!

6 pm – 10 pm

##### **Tir libre de feux d'artifice familiaux**

(Fermé pendant les spectacles pyrotechniques)

En cette soirée, vous aurez l'occasion d'acheter et d'utiliser des  
feux d'artifice familiaux disponibles au Canada. Nous avons créé  
un site de tir spécial pour ces produits où vous pourrez les  
allumer pendant toute la soirée.

6 pm – 10 pm

##### **Family Fireworks Public Safety Education**

(Closed during Fireworks Displays)

With your help we are going to teach Firework safety to the public  
and invite local families to use Family fireworks with close  
supervision!

Volunteer your time to help supervise and help promote Fireworks  
Safety.

6 pm – 10 pm

##### **Éducation à la sécurité du public, par feux**

**familiaux** (Fermé pendant les spectacles pyrotechniques)

Avec votre collaboration, nous enseignerons les principes de  
sécurité liés à l'usage des feux et inviterons des familles de la  
région à utiliser les produits feux familiaux sous supervision!  
Soyez volontaires et offrez votre temps pour superviser et  
promouvoir la sécurité des feux.

Canadian Fireworks Association  
L'Association Canadienne de Pyrotechnie

[www.canadianfireworks.org](http://www.canadianfireworks.org)  
519-942-9339 519-942-8572 fax  
9 Flaherty Lane, Caledon, Ontario L7K 2P2

# The Fireworks Stampede - La Ruée vers les feux

## CFA/ACP Convention 2007

### **Friday April 20<sup>th</sup>**

(Continued)

8:30 pm

#### **Family Fireworks Product Demonstrations**

The new 2007 line-up of Family Fireworks. Remember to make notes or sit back and enjoy Family Fireworks like you've never seen them before!

10:00 pm **Professional Fireworks Display**

From whom? To be determined but it'll be good!  
(We welcome you to do it)

### **Saturday April 21<sup>st</sup>**

9 am **Registration**

9 am – 6 pm **Trade Show**

See the latest and the greatest! (Paused during meetings or presentations)

10am – 11:30am

#### **CFA Display Supervisor Course Update!**

*Sean Morris & Bill Raynault*

The Supervisor Course committee has been working since last year creating this course. Get an update on how it's coming along.

1pm – 2:30pm

#### **A New Insurance Opportunity**

*Eric S. Treend, Senior Vice President, Britton-Gallagher & Associates Inc.*

Are your insurance premiums a little crazy? Wouldn't you like something that makes sense? Eric will present a new insurance program for the Fireworks industry in Canada. His talk will give you an insight in our insurance dilemma. He might just have the answer for you! Please refer to the enclosed letter. This is a presentation not to be missed, at all!

2:30pm – 4pm

#### **Choreography Presentation / Seminar**

*To be announced*

Improve your Fireworks displays! Refer to the CFA website for details.

2:30pm – 4pm

#### **The Manufacturing Certificate**

*John Glasswick*

The Explosive Regulations are being revised and new sections will allow hobbyists to manufacture, store, transport, and display fireworks under a Manufacturing Certificate. The CFA has been working with the ERD preparing guidelines and the application procedure. John will discuss what's been done so far and what we can expect in the near future.

### **Vendredi 20 avril**

(Continué)

8:30 pm

#### **Démonstration de feux familiaux**

La nouvelle collection 2007 de feux d'artifice familiaux. Prenez des notes en prévision de vos prochaines commandes! Ou profitez tout simplement de ces pièces comme vous ne les avez jamais vues!

10:00 pm **Spectacle de feux d'artifice professionnel**

Par qui? À déterminer mais ce sera excellent!  
(Nous vous invitons à le produire.)

### **Samedi 21 avril**

9 am **Inscription**

9 am – 6 pm **Foire commerciale**

Voyez le meilleur et le plus récent!

(Pause pendant les réunions et les présentations)

10am – 11:30am

#### **Cours de superviseur de spectacle de l'ACP Mise à jour!**

*Sean Morris & Bill Raynault*

Le comité du cours de superviseur a oeuvré depuis l'an dernier pour créer ce cours. Obtenez une mise à jour sur l'évolution de ces travaux.

1pm – 2:30pm

#### **Une nouvelle occasion de s'assurer**

*Eric S. Treend, vice-président senior, Britton-Gallagher & Associates Inc.*

Vos primes d'assurances sont-elles exagérées? N'aimeriez-vous pas une formule plus raisonnable? Eric présentera un nouveau programme d'assurances pour l'industrie de la pyrotechnie au Canada. Sa présentation vous fournira de nouvelles perspectives sur cet enjeu. Il pourrait bien avoir une réponse pour vous! Prière de consulter la lettre ci-jointe. Une présentation à ne pas manquer, à tout prix!

2:30pm – 4pm

#### **Séminaire sur les chorégraphies pyrotechniques**

*À annoncer*

Améliorer vos spectacles! Voir le site web de l'ACP pour les détails.

2:30pm – 4pm

#### **The Manufacturing Certificate**

*John Glasswick*

The Manufacturing Certificate permettra à un participant de fabriquer des feux pour son propre usage. John vous informera sur la réglementation et les procédures à suivre pour obtenir votre certificat. Il vous parlera des documents à soumettre pour chaque pièce que vous voulez concevoir.

# The Fireworks Stampede - La Ruée vers les feux

## CFA/ACP Convention 2007

### **Saturday April 21<sup>st</sup>**

(Continued)

4pm – 4:30pm **Break**

#### **4:30pm – 6pm ERD Presentation**

*To Be Announced*

The Explosives Regulatory Division presentation. It'll be your opportunity to ask about the latest regulations and how they'll affect you.

8pm

#### **Fireworks Demonstrations & Final Fireworks Display**

Setup your video cameras, pull out a notebook, and get ready for the evenings Firework Demonstrations. Various companies will show their products in the most fun and interesting way possible!

#### **“Afterglow”**

Location and time to be announced at convention. Sit back, grab a drink and talk with friends.

### **Samedi 21 avril**

(Continué)

4pm – 4:30pm **Pause**

#### **4:30pm – 6pm Présentation de la DRE**

*À annoncer*

Présentation de la Division réglementaire des explosifs. Ce sera le moment de poser vos questions concernant les plus récents règlements qui vous concernent.

8pm

#### **Performances pyrotechniques & feu d'artifice de clôture**

Préparez vos caméras, sortez votre carnet de notes et soyez prêts pour cette soirée de feux d'artifices. Diverses firmes présenteront leurs produits de toutes les façons possibles! La soirée se terminera par un feu d'artifice de clôture!

#### **“Afterglow”**

Heure et endroit à annoncer au congrès. Installez-vous, prenez un verre et parlez avec vos amis!



# The Fireworks Stampede - La Ruée vers les feux

## CFA/ACP Convention 2007

### Accommodations / Hébergement

The CFA has received a special deal for the following hotels in the Strathmore area. You have to make your own reservations with them. To get these rates mention the "Canadian Fireworks Association". These hotels are only minutes from the shoot site and the Strathmore Travelodge is where the trade show and meetings will take place. If you need more hotel options Calgary is only 30+ minutes west of Strathmore.

L'ACP a obtenu des offres spéciales des hôtels suivants de la région de Strathmore. Vous devrez procéder à vos propres réservations avec eux. Mentionnez "Canadian Fireworks Association" pour bénéficier des rabais. Ces hôtels sont situés à quelques minutes seulement du site de tir. Le Travelodge Strathmore est l'endroit où auront lieu le congrès et la foire commerciale. Si vous désirez d'autres alternatives, Calgary est seulement à 30 minutes de Strathmore.

#### **\*STRATHMORE TRAVELODGE Hotel and Conference Center\***

##### **HOST HOTEL**

(403) 901-0000

[www.travelodgestrathmore.com](http://www.travelodgestrathmore.com)

350 Ridge Road, Strathmore, AB, T1P 1B5

\$89 Single or \$95 Double, Kids 18 and under free - \$89 simple ou \$95 double, enfants 18 ans et moins gratuits

*Kids 18 and under are free! Swimming Pool with Slide, Free Deluxe Breakfast Bar, Free High Speed Internet in Every Room, Indoor Salt Water Pool with Slide, Hot Tub, Fitness Room, Coffee makers, Refrigerators in every Room, Wheelchair Accessible, Non Smoking Rooms, RV and Truck Parking, Free Newspaper in Lobby*

*Gratuit pour les enfants de 18 ans et moins! Piscine et glissoires, déjeuner de luxe gratuit, accès Internet à haute vitesse gratuit dans toutes les chambres, piscine intérieure à eau salée, jacuzzi, chambre d'exercices, machines à café, réfrigérateur dans toutes les chambres, accessible aux chaises roulantes, chambres non fumeurs, stationnement pour camions et caravanes, journaux gratuits dans le hall.*

##### **SUPER 8**

(403)934-1808 450

Westlake Road, Strathmore, AB, T1P 1H8

\$69 Single, Children 12 and under free - \$69 simple, enfants 12 ans et moins gratuits

*Free Continental Breakfast, Free Local Telephone Calls, Free High Speed Wireless Internet, Free Newspaper, Pets Allowed, Wheelchair Accessible Rooms/Facilities, RV or Truck or Camper Parking, Outside Outlets, Refrigerators, Hairdryer in Room, Guest Laundromat*

*Déjeuner continental gratuit, appels téléphoniques locaux gratuits, accès à Internet haute vitesse sans fil gratuit, journaux gratuits, animaux permis, chambres et installations accessibles aux chaises roulantes, stationnement pour camions et caravanes, sorties à l'extérieur, réfrigérateurs et séchoirs à cheveux, salle de lavage.*

##### **BEST WESTERN STRATHMORE INN**

(403) 934-5777 550

Highway #1, Strathmore, AB, T1P 1M6

\$77 single, \$83 double, Children 12 and under free - \$77 simple, \$83 double, enfants 12 ans et moins gratuits

*Complimentary continental breakfast, Outdoor heated salt pool, Hot tub, Exercise facility, Guest laundry, Truck/RV parking, High-speed Internet access, Free local calls under 30 minutes, Coffee/tea maker, Hairdryer*

*Déjeuner continental gratuit, piscine extérieure à eau salée, jacuzzi, salle d'exercices, salle de lavage, stationnement pour camions et caravanes, accès à Internet haute vitesse, appels locaux gratuits jusqu'à 30 minutes, machines à café et séchoirs à cheveux.*

**The Fireworks Stampede - La Ruée vers les feux**  
**CFA/ACP Convention 2007**

**Map / of Strathmore, Alberta**

